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Nieuwsbrief nr. 9, 26 september 2018 
Afdrukbare versie, zonder links naar de website.  

 

VOORWOORD VAN DE VOORZITTER 
Voor deze Nieuwsbrief las ik nog eens wat oudere 

Nieuwsbrieven door en het valt me op dat de Federatie en 

haar leden - de clubs- tal van interne en externe activiteiten 

ontplooien. Activiteiten die het welzijn en welbevinden van 

de clubs betreffen, maar niet minder van betekenis zijn voor 

de clubleden zelf: het periodieke vriendschappelijke contact 

tussen vrienden en bekenden, het gezamenlijk -veelal met 

partners- er op uittrekken, het je samen druk maken om 

interne Federatie-aangelegenheden of  je (nog steeds) 

inspannen voor een maatschappelijk doel. Kortom: onze 

clubs leiden "een druk en intensief persoonlijk- en 

maatschappelijk bestaan", goed en belangrijk voor al 

onze clubleden! Juist omdat mij de belangrijkheid van club- 

en clubledencontacten, ook de afgelopen jaren als voorzitter, is opgevallen, sta ik daar graag bij stil. 

In de afgelopen periode schreef ik in de Nieuwbrief o.a. over de leden, de jaarlijkse Federatievergadering 

(Nieuwsbrief december 2017) en het Federatiebestuur ( Nieuwsbrief maart 2018), organen en werkverbanden 

die mij van belang lijken voor een goed reilen en zeilen van de Federatie.  

Ik vind het altijd weer enerverend dat onze leden hun inzet willen plegen in en buiten onze vergaderingen en 

bijeenkomsten en... niet minder indrukwekkend…dat het Federatiebestuur altijd weer bemenst wordt met 

voortreffelijke bestuursleden met hart voor het werk van/voor de Federatie. Tegelijkertijd vliegt de tijd (wie van 

ons ervaart dat niet?) en is de statutaire bestuursperiode van maximaal 4 jaar ook zo weer voorbij. Onze goede 

en bevlogen penningmeester Johan Visscher, die op de a.s. ledenvergadering afscheid neemt, zal dat beamen. Ik 

wil hem trouwens heel graag danken voor zijn tomeloze inzet, voor een goed financieel beleid, maar niet 

minder voor zijn initiatieven en werkzaamheden rondom de AVG. (U doet hem trouwens nog een groot plezier 

op korte termijn uw getekende clubprotocol en het Federatieprotocol terug te zenden!).  

Onze nieuwe penningmeester Gijs van den Wall Bake (ik ga natuurlijk uit van zijn benoeming in de a.s. 

ledenvergadering) heet ik van harte welkom en wens hem alle succes en plezier! 

Ook zal ik zelf als voorzitter binnenkort afscheid nemen; mijn termijn van ruim 4 jaar zit er op. Met 

tevredenheid en ook enige weemoed zal ik terugdenken aan mooie bestuursjaren. De clubbezoeken, stevige 

discussies in de ledenvergaderingen, de externe contacten, maar niet minder de goede contacten in het 

Federatiebestuur, zijn waardevolle herinneringen.  

En dan denk je/ denkt het Federatiebestuur:  

- we zoeken enthousiast een nieuw bestuurslid, die voorzitter wil worden;  

- voor de voorzittersfunctie is er toch zeker belangstelling;  

- er zullen zeker clubleden zijn, die  de ambitie hebben in het bestuur zitting te willen nemen. Maar nee, al, al 

onze pogingen een bestuurslid/voorzitter te vinden zijn tot dusver niet gelukt. Jammer, jammer! 
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Ik kan niet anders doen dan onze leden op te roepen zich alsnog te melden dan wel kandidaten naar voren te 

schuiven. Ook hierover zullen we zeker de a.s. ledenvergadering te spreken komen. 

Voor nu wens ik u allemaal weer veel leesplezier met deze Nieuwsbrief. Met dank aan Tjeert ten Wolde, die er 

altijd weer in slaagt een lezenswaardig bulletin te maken. 

Ik hoop u op onze ledenvergadering in Nijkerk op 24 oktober a.s. te zien. 

Met een hartelijke groet, 

Chris Leeuwe,  

voorzitter , 

september 2018 

……………… 

Algemene Vergadering 
De jaarlijkse Algemene Vergadering komt er weer aan, deze keer op 

woensdag 24 oktober. De vergaderlocatie is, net als vorige jaren, “De 

Schakel” in Nijkerk. De vergadering begint om 11.00 uur. Er is een 

inloop vanaf 10.00 uur. De officiële uitnodiging, de vergaderstukken 

en het aanmeldingsformulier zijn naar de clubs gezonden, maar staan 

ook in het besloten deel van de website. 

 

……………… 

Twee clubs in Meppel gaan samen verder  
Tot 1 juli 2018 had Meppel twee clubs van Past Rotarians: de club 

Meppel e.o. (CPR sinds 1976 ) en de club Meppel 2001 (CPR vanaf 

2003). Laatstgenoemde club beëindigde zijn bestaan en de leden 

gingen over naar de club Meppel e.o., die nu 29 leden heeft. 

 

 

……………… 

Pieter Saakes benoemd tot erelid van de club Kennemerland 
(tekst van Peter Smits, voorzitter van CPR Kennemerland) 

 

Per 1 juli 2018 legde ons lid Pieter Saakes zijn functie als SECRETARIS van onze club neer. Op meer dan 

uitmuntende wijze heeft hij deze tijdrovende functie gedurende 8 jaren, met grote inzet vervuld. De 

maandberichten, die hij zeer zorgvuldig opstelde, zijn van bijzondere kwaliteit en steeds voorzien van 

gedetailleerde samenvattingen van de presentaties tijdens onze lunchbijeenkomsten, maar ook van bijzondere 

poëzie, proza en veel humor. Dit alles zorgde er steeds weer voor dat  het maandbericht gretig werd gelezen 

door onze leden. 
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Als voorzitter was ik er trots op om hem te 

benoemen tot ERELID van onze club hetgeen 

uiteraard unaniem werd gesteund door het gehele 

bestuur en de gehele club.  

Door zijn functie op deze wijze in te vullen heeft hij 

de lat voor zijn opvolger Richard de Neree tot 

Babberich wel erg hoog gelegd. 

 

 

Peter Smits , Voorzitter Club Past Rotarians 

Kennemerland. 

 

 

…………........ 

De club Veendam bezocht het gemaal Rozema in Termunterzijl  
Op 9 augustus 2018 bracht de club Veendam, met partners, een bezoek met rondleiding  aan het Gemaal 

Rozema in Termunterzijl. Een prachtig  plekje met vissershaven/recreatiehaven aan de Eems/Dollard. Na afloop 

werd gedineerd in het befaamde Hotel-Restaurant Termunterzijl. Jacob van der Woude heeft goede 

herinneringen aan Termunterzijl en schreef er een stukje over. 
 

Herinneringen aan Termunterzijl.  
Als tiener kwam ik veel in het weekend naar 

Termunterzijl bij wijlen Harm Smit (winkeltje Smit). 

Hij had netten op het Dollard/Eems en die werden bij 

eb  opgezocht met een slibslede en dan geleegd. Soms 

waren die netten kapot gemaakt en leeg gevreten door 

de zeehonden. Dan ging  hij behoorlijk te keer. Die 

Zeehonden halen handel weg enz. Het was altijd een 

feest om met een slibslede mee te gaan. Uit die tijd 

stamt mijn voorliefde voor Termunterzijl. Mijn 

grootmoeder Maria Kuiper had er familie wonen, zoals 

Zwarte Job (Jacob Kuiper) de garnalenvisser. Hij was 

de opa van het muziektrio DE TUUTJEFLOITERS. Ik 

heb er nog altijd contact mee. Zoals ook met Trijntje 

Buze-Kuiper,  de moeder van Wia, de Schooljuffrouw en de Groningse Zangeres. De hele familie Kuiper was 

muzikaal. Ook mijn vader speelde vroeger op de harmonica. De geschiedenis  van Termunterzijl is voor mij dan 

ook interessant. 

 

GESCHIEDENIS 

Het dorp is ontstaan rond 1600 aan de rivier de Munte, het riviertje dat in de venen bij Muntendam begon en 

vandaar via Zuidbroek-Scheemda-Nieuwolda-Termunterzijl bereikte.  Men begon in 1601 een sluis te bouwen, 

waardoor het veilig wonen werd. Al thans dat dacht men , want in 1686  kwam bij een Noordwester Orkaan 

(Sint Maartensvloed) heel Oost Groningen blank te staan. Het dorp Termunterzijl en vele dorpen werden van de 

kaart geveegd door overstroming.  De Dollard werd 3 keer zo groot. Het zeewater stond tot Meeden Zuidbroek 

en Slochteren. Zo spreekt men in Zuidbroek nog altijd over  OLD DIEK tussen Uiterburen en Scheemda. Alle 
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inwoners van Termunterzijl zijn toen verdronken. Pas in 1725 werd een nieuwe sluis  gebouwd met de brug en 

de beroemde boog. Tot 1814 waren onder Koning Lodewijk Napoleon van het Koninkrijk Holland  er in 

Termunterzijl Franse Soldaten gehuisvest. De militaire batterij was van groot belang om zich te verdedigen 

tegen de Engelsen.  Het Koninkrijk Holland is ook de oorzaak dat buitenlanders ons nog altijd uitmaken voor 

Hollanders, terwijl wij Nederlanders zijn. Na de Franse tijd kwam de haven door de Visserij en Veenkoloniale 

Produkten tot grote bloei. De handel met de Oostzee landen zoals hout etc. werd via Termunterzijl ingevoerd 

naar de houtzagerijen. Termunterzijl groeide met de Veenkoloniale scheepvaart mee. In 1972 werden de dijken 

op Delta Hoogte gebracht en kreeg Termunterzijl een nieuwe sluis. De ontwatering van Oost Groningen werd 

tot 2000 door het Cremer Gemaal  uit 1930 naar de Dollard geleid. Helaas bleek dat dit gemaal de hoge 

waterstand in Oost Groningen niet geheel kon oplossen en daardoor werd in 2000 een nieuw gemaal met heel 

veel meer capaciteit gebouwd. Dit gemaal kreeg de naam Rozema (de heer Rozema is lid van de Club van Past 

Rotarians in Appingedam) omdat hij veel heeft betekend voor de ontwatering bij wateroverlast in Oost 

Groningen. Het is in dit gemaal waar wij in augustus een rondleiding krijgen, door tussenkomst van het 

hoofdkantoor van het waterschap Hunze en AA in Veendam. Waarvoor ik de directie van Hunze en AA 

hartelijk bedank. 

 

 
Links het Gemaal Rozema, rechts het oude Gemaal Cremer. 

 

 

Jacob D. van der Woude 

(secretaris CPR Veendam) 

23 juni 2018 
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Een nieuwe presentatie 
(tekst van Jan Verzijden, lid CPR Krimpenerwaard) 

 

Mijn 8e presentatie – gerekend vanaf 2012 – komt er aan! De introductie vindt plaats op WOENSDAG, 2 

JANUARI 2019. 

 

Titel: “Silicon Valley – met het oog op de toekomst” 

Medio april 2018 heb ik een bezoek gebracht aan Silicon 

Valley (ten zuiden van San Francisco/USA), ook wel genoemd 

het belangrijkste ‘techgebied van de wereld’. De gebouwen 

van o.a. de grootste spelers op dit gebied heb ik gezien 

(bezichtiging was niet mogelijk!). Met vijf verschillende 

ondernemers heb ik gesproken (USA/Ned). De hoofdredacteur 

van de ‘Silicon Valley Business Journal’ verstrekte mij 

bijzonder interessant materiaal. 

Dit verhaal zou niet compleet zijn, zonder een impressie van 

één van de beroemdste universiteiten van Amerika in dit gebied, nl. Stanford University. Het belang hiervan 

komt duidelijk in mijn presentatie naar voren, zowel in tekst als in afbeeldingen. 

Alle opgedane indrukken hebben ertoe geleid, dat wij - leden van Past Rotary Clubs - kennis kunnen nemen van 

een wereld waaruit wij ‘lering’ kunnen trekken. De titel is niet voor niets: “Silicon Valley- met het oog op de 

toekomst”. 

Voor een eventuele presentatie, bel of mail: 06 41 01 04 66 of: j.verzijden@planet.nl. In het 4
e
 kwartaal 2018 

wordt mijn website www.witteboordenwereld.nl geactualiseerd. 

 

Jan Verzijden 

Krimpen aan den IJssel – september 2018 

 

……………… 

De Federatiewebsite en een eigen 
clubwebsite bieden extra mogelijkheden 
voor clubs.  Op het ogenblik maken ongeveer 
15 clubs daarvan gebruik en het is zinnig 
voor de andere clubs om weer eens te 
overwegen zich daarbij aan te sluiten. 

Inleiding 
Clubs verspreiden hun verslagen van bijeenkomsten, foto’s en andere documenten via e-mail. Daarnaast maken 

sommige clubs nog afdrukken die aan leden zonder e-mail worden overhandigd of per post worden 

toegezonden. Verdere communicatie gebeurt mondeling, per telefoon of per e-mail. Veel clubs vinden dit 

voldoende, maar sommige willen meer, zoals het geven van informatie aan de buitenwereld of archiefvorming. 

Zowel de Federatiewebsite als een eigen clubwebsite geven daartoe mogelijkheden. Hieronder volgt een 

overzicht daarvan. 
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Wat biedt de Federatiewebsite? 
Op de website van de Federatie kan een club, via de webmaster, allerlei informatie onderbrengen zoals 

clubberichten, fotoreportages en verslagen van lezingen. Dergelijke informatie wordt doorgaans geplaatst in 

het afgeschermde deel, wat betekent dat alleen Past Rotarians de informatie kunnen bekijken. Het programma 

van clubs kan worden geplaatst in het openbare deel. Ook kan men op de Federatiewebsite de gegevens van alle 

clubs en clubleden vinden, voor een deel in het openbare deel en voor de rest in LEAD, dus in het besloten 

deel. Bovendien geeft de Federatiewebsite de mogelijkheid om zich naar de andere clubs en de buitenwereld te 

manifesteren met een verslag van bijzondere gebeurtenissen, zoals een jubileum. De informatie die een club 

aanlevert wordt op de website bewaard en men bouwt daarmee een clubarchief op. 

Wat biedt een clubwebsite? 
Alle bovengenoemde zaken kunnen ook door een clubwebsite worden geleverd. Extra mogelijkheden zijn de 

volgende:  

1. De club kan zich met een eigen gezicht op het internet manifesteren.  

2. In het openbare deel worden achter een van de knoppen van de hoofdbalk automatisch (vanuit LEAD) de 

clubgegevens en de bestuurssamenstelling gegeven. 

3. Het besloten deel van de clubwebsite is alleen toegankelijk voor de eigen clubleden, dus niet voor alle 

Past Rotarians. In dat deel worden automatisch vanuit LEAD voor de betreffende club een Ledenboek, 

een Verjaardagslijst en een Bellijst gegenereerd.  

Punt 1 van de extra mogelijkheden is het belangrijkst omdat alle andere elementen, zij het in een andere vorm, 

ook door de Federatiewebsite kunnen worden geleverd. Het wezenlijke verschil is dat bij een clubwebsite alleen 

de eigen clubleden de afgeschermde clubinformatie kunnen bekijken. 

Wanneer heeft een clubwebsite zin? 
Clubwebsites worden bezocht door zowel interne als externe bezoekers. Doorgaans overheerst de tweede groep, 

dus de groep van niet-leden die informatie over de club zoekt. Het openbare deel van de site dient dan ook 

vooral op deze externe groep gericht te zijn. Dat betekent dat het openbare deel er altijd verzorgd uit moet 

zien en dat de informatie up-to-date is. Als dat niet het geval is levert een clubwebsite een negatief image 

voor de club op.  

Wat eist het opzetten en onderhouden van een clubwebsite? 
Het opzetten en vooral het onderhoud van een clubwebsite eist veel van de webmaster. Hij/zij dient goede 

foto’s te verzamelen en vaardig te zijn met het bewerken daarvan. Daarnaast moet hij/zij vaardig zijn met de 

techniek van de website, het internet, tekstverwerking en bestandsbeheer. Bovendien moet hij/zij goed op de 

hoogte zijn van wat er in de club omgaat en bereid te zijn de site up-to-date te houden. Als een club niet over zo 

iemand beschikt is het onverstandig om aan een clubwebsite te beginnen of een clubwebsite te handhaven. 

Handleiding 
Een handleiding voor het beheer van een clubwebsite staat in het besloten deel van deze website (Voor 

leden/inloggen/Handleidingen/Handleiding clubsite Past Rotarians). Het is een goede handleiding, maar men 

kan er ook uit leren dat men het beheer van een clubwebsite niet moet onderschatten.  

Voorbeeld van een goede clubwebsite 
Een voorbeeld van een goede clubwebsite is die van CPR ’s-Hertogenbosch Oost: 

http://www.pastrotarians.nl/shertogenboschoost .  

 

 

Tjeert ten Wolde 

(webmaster Federatie; 2018-01-28) 

http://www.pastrotarians.nl/shertogenboschoost
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Overzicht van de Federatiereizen 
Vanaf 2009 werd er ieder jaar een reis georganiseerd. Het was 

een initiatief van Hans Kerstiens (toen bestuurslid en 

redacteur van het blad Federatienieuws). De eerste jaren was 

de belangstelling zo groot dat de reis vaak twee maal gemaakt 

werd. Vanaf 2015 was de belangstelling wat minder en werd 

volstaan met één reis per jaar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jaar Periode(n) Bestemming Organisatoren 

2009 08-11 mei Zuid Engeland Hans Kerstiens 

2010 14-17 mei 

15-20 sept. 

Frankrijk/Champagne-Ardennes Hans Kerstiens 

2011 19-24 mei 

15-20 sept. 

Schotland Hans Kerstiens 

2012 07-12 mei 

21-26 mei 

Duitsland/Leipzig/Dresden Paul Burger, Jos Botterop 

2013 03-07 juni 

01-05 juli 

Duitsland/Moezel en Rijn Paul Burger, Jos Botterop 

2014 17-23 mei 

20-26 juni 

Duitsland/Mecklenburg-Vorpommeren Sip Tol, Jan Bos 

2015 17-21 mei België/Gent, Brugge, Ieper, Brussel en 

Antwerpen 

Sip Tol, Jan Bos 

2016 23-29 mei Zuid West Engeland Sip Tol, Jan Bos 

2017 15-20 juni Frankrijk/Normandië Sip Tol, Leendert Kruik, Doekele 

Dijkstra 

2018 28 mei -7 juni Duitsland/Westerwald Sip Tol, Leendert Kruik, Doekele 

Dijkstra 

 

Tjeert ten Wolde 

(webmaster; 2018-09-24) 

 

 

 


